
Swarzędz, dnia 29.04.2025 r. 

Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach 
oraz o udzielonych odpowiedziach. 

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące zapytania i interpelacje radnych:

1. Radni Aneta Nowotarska i Wojciech Kmieciak otrzymali odpowiedź na interpelację 
w  sprawie  budowy  miejsca  zabezpieczenia  ludności  na  wypadek  zagrożeń 
wojennych  w  ramach  planowanej  inwestycji  pod  nazwą  Budowa  Szkoły 
Podstawowej w Garbach. 

2. Radni Krzysztof Gapiński i Wojciech Rozmiarek otrzymali odpowiedź na zapytanie 
w sprawie wykonania utwardzenia ulicy Pawiej w Swarzędzu. 

3. Radny Krzysztof  Gapiński  złożył  i  otrzymał odpowiedz na interpelację w sprawie 
zwiększenia zniżki na korzystanie z przydomowych kompostowników bioodpadów.

4. Radny  Zbigniew  Talaga  złożył  i  otrzymał  odpowiedz  na  zapytanie  w sprawie 
procedury elektronicznego głosowania w budżecie obywatelskim.

5. Radna Anna Sobaszkiewicz – Lesińska złożyła i otrzymała odpowiedz na zapytanie 
w sprawie możliwości zastosowania dodatkowych rozwiązań służących zwiększeniu 
bezpieczeństwa uczestników ruchu  drogowego w rejonie  przejścia  dla  pieszych 
zlokalizowanego  bezpośrednio  przy  Cmentarzu  Komunalnym  w  Jasinie  oraz 
przystanku autobusowym (ul. Cmentarna).

6. Radny Krzysztof Gapiński złożył zapytanie w sprawie utwardzenia dróg gminnych 
we współpracy z podmiotami trzecimi.

7. Radna Anna Sobaszkiewicz – Lesińska złożyła i otrzymała odpowiedz na zapytanie 
w sprawie możliwości wyznaczenia dodatkowych przejść dla pieszych na terenie 
sołectwa  Karłowice,  w  okolicach  przystanku  autobusowego  zlokalizowanego  na 
wysokości  działki  o  nr  ewidencyjnym  10/4  (w  kierunku  Wierzonki)  oraz  na 
wysokości działki o nr ewidencyjnym 10/22 (w kierunku Pobiedzisk).

8. Radny  Adrian  Senyk  złożył  interpelacje   w  sprawie  wykonania  przejścia  dla 
pieszych w ulicy Średzkiej na wysokości sklepu Chata Polska. 

9. Radny Adrian Senyk złożył zapytanie w sprawie przedstawienia inwestorów, którzy 
na podstawie wydanych warunków zabudowy przez UMiG w Swarzędzu zostali 
zobligowani wybudować drogi dojazdowe z trwałej nawierzchni. 
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